
 
    

 
Z A P I S N I K 

sa 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira, održane dana 6. prosinca 2023. 
godine u vijećnici Grada Belog Manastira, Kralja Tomislava 53, s početkom u 16,00 sati.   
 
NAZOČNI ČLANOVI GRADSKOG VIJEĆA: Anka Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, 
Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal (stigla pod 1. točkom 
dnevnog reda), Boris Smijulj, Nives Peran, Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović (stigao pod 
1. točkom dnevnog reda), Šandor Juhas, Aleksandra Dvornić i Dejan Jeličić.  
 
PORED VIJEĆNIKA NA SJEDNICI SU NAZOČNI: Tomislav Rob, gradonačelnik Grada Belog 
Manastira, Svetlana Žarković, zamjenica gradonačelnika Grada Belog Manastira, Sara Ilić, 
predsjednica Savjeta mladih Grada Belog Manastira, Andreja Kovač, Sonja Veseli, Marko 
Đurin, Mladen Vargek i predstavnici sredstava javnog informiranja.  
 

Predsjednik Gradskog vijeća Igor Pavelić pozdravlja sve nazočne i traži da se utvrdi 
nazočnost gradskih vijećnika, te moli nazočne vijećnike da se prijave putem programskog 
rješenja (aplikacije) za sazivanje i rad sjednica Vijeća. Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje 
da je nazočno 13 od 15 gradskih vijećnika te otvara sjednicu i konstatira da je nazočna većina 
potrebna za pravovaljano odlučivanje.  
 Predsjednik postavlja pitanje ima li primjedbi na zapisnik sa 19. sjednice Gradskog 
vijeća Grada Belog Manastira održane dana 25. listopada 2023. godine, te budući da nema, 
konstatira da je isti jednoglasno usvojen.   
 Uz poziv za sjednicu dostavljen je sljedeći: 
   

D N E V N I   R E D 
 

1. Pitanja i prijedlozi 
2. Donošenje: 

a) Odluke o Proračunu i izvršenju Proračuna Grada Belog Manastira za 2024. godinu 
sa projekcijom za 2025. i 2026. godinu 

b) Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Belog Manastira 
za 2024. godinu 

c) Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu za područje 
Grada Belog Manastira 

d) Programa utroška sredstava od šumskog doprinosa za 2024. godinu 
e) Plana utroška sredstava od prodaje kuća ili stanova u državnom vlasništvu na 

području Grada Belog Manastira za 2024. godinu  

f) Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje i privremenog 

korištenja poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Beli 

Manastir u 2024. godini 

3. Donošenje Zaključka o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Belog 

Manastira s financijskim planom za 2024. godinu 

4. Donošenje Odluke o gradskim porezima Grada Belog Manastira 
5. Donošenje Odluke o visini poreznih stopa poreza na dohodak Grada Belog Manastira 
6. Donošenje Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja Javnog 

groblja Beli Manastir  
7. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnoga prostora 
8. Donošenje Odluke o kriterijima i pokazateljima učinkovitosti upravljanja komunalnom 

infrastrukturom na području Grada Belog Manastira 
9. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za financije i Proračun 
10. Donošenje Zaključka o donošenju Plana djelovanja Grada Belog Manastira u području 

prirodnih nepogoda za 2024. godinu 
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11. Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Belog Manastira u 
2023. godini i Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2024. godinu s 
financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

12. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na odabir ekonomski najpovoljnije ponude 
u otvorenom postupku javne nabave male vrijednosti robe – podzemnih spremnika za 
komunalni otpad – 2 kompleta 

 
Predsjednik postavlja pitanje ima li prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, te 

obzirom da se nitko nije javio za riječ, daje na glasovanje dnevni red. 
Nakon glasovanja, predsjednik je objavio da je 13 vijećnika glasovalo "za" predloženi 

dnevni red, te konstatira da je isti jednoglasno usvojen i prešlo se na razmatranje točaka po 
usvojenom dnevnom redu. 

 
 

TOČKA 1. PITANJA I PRIJEDLOZI  
 
Marko Bogatić postavio je gradonačelniku Grada Belog Manastira pitanje koliko ima 

gotovih projektnih dokumentacija koje su spremne za realizaciju odnosno za koje su osigurana 
sredstva, te koliko se projektnih dokumentacija planira izraditi u narednim godinama. Nadalje, 
iznio je prijedlog da se postave znakovi zabrane parkiranja motornih vozila na ulaze u dvorišta 
zgrada na Trgu Slobode 29 u Belom Manastiru.  

Na sjednicu je došao vijećnik Aleksandar Momčilović. 
Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na pitanje, te se očitovao o prijedlogu. 
Igor Pavelić postavio je gradonačelniku Grada Belog Manastira pitanje u kojoj je fazi 

realizacija projekta aglomeracije, kada se očekuje tehnički pregled i tlačna proba.  
Na sjednicu je došla vijećnica Ivana Kišćinal.  
Marko Đurin usmenim je putem odgovorio na pitanje. 
Šandor Juhas postavio je gradonačelniku Grada Belog Manastira pitanje u svezi 

propalog projekta ZOIS-a za koji se odbila ponuđena nagodba, te ga zanima kakva je 
perspektiva po tom pitanju i koliko sve to košta Grad Beli Manastir. 

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na pitanje. 
Šandor Juhas nije zadovoljan odgovorom i zamolio je pisani odgovor, te je predložio 

povećanje iznosa stipendija, a obzirom na povećanje troškova života za 20 do 30%.  
Tomislav Rob usmenim se putem očitovao o prijedlogu. 
Aleksandra Dvornić postavila je gradonačelniku Grada Belog Manastira pitanje, a na 

inicijativu stanara zgrade koji odlažu smeće u kontejnere ispred zgrade u Ulici Alojzija Stepinca 
11 u Belom Manastiru, obzirom da je prilaz istima otežan prilikom nepovoljnih vremenskih 
uvjeta, te stanare zanima može li Grad Beli Manastir pomoći u rješavanju ovog problema 
nasipavanjem kamena, sitnog šljunka ili na neki drugi adekvatan način. Predlaže, po uzoru na 
Grad Osijek, planiranje potrebnih sredstava u Proračunu Grada Belog Manastira za 
nagrađivanje najboljih maturanata besplatnim vozačkim ispitom kao mjeru poticanja i 
nagrađivanja izvrsnosti, a obzirom da je to velika prednost pri zapošljavanju.  

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na pitanje i očitovao se o prijedlogu. 
Aleksandar Momčilović postavio je gradonačelniku Grada Belog Manastira pitanje u 

svezi najavljenog vraćanja vojske u vojarnu Beli Manastir, obzirom da Dobrovoljno vatrogasno 
društvo Beli Manastir i Crveni križ Beli Manastir koriste određene prostore u okviru vojarne, te 
ukoliko to više ne budu mogli, hoće li im Grad Beli Manastir osigurati drugi prostor.   

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na pitanje. 
Igor Pavelić predložio je da se ubuduće vijećnicima Gradskog vijeća Grada Belog 

Manastira putem e-poruka dostave obavijesti s poveznicama na objave o započetim 
postupcima savjetovanja s javnošću nacrta prijedloga akata.   

Tomislav Rob složio se s prijedlogom predsjednika Gradskog vijeća. Sukladno članku 6. 
stavak 1. i 2. Zakona o sprječavanju sukoba interesa, a temeljem Mišljenja Povjerenstva za 
odlučivanje o sukobu interesa Broj: 711-I-1664-M-120/19-02-8 od 5. rujna 2019. godine podnio 
je informaciju o prijavi njegovih sinova na Natječaj za dodjelu stipendija Grada Belog Manastira 
za akademsku godinu 2023./2024. i to Borne na natječaj za studente koji se obrazuju za 
deficitarna zanimanja i Brune na natječaj za studente koji su djeca branitelja i žrtava 
Domovinskog rata i natječaj za nadarene studente.  

 



TOČKA 2. DONOŠENJE: 
 

a) ODLUKE O PRORAČUNU I IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG 
MANASTIRA ZA 2024. GODINU SA PROJEKCIJOM ZA 2025. I 2026. GODINU 

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Sonja Veseli i Tomislav Rob. 
Gradonačelnik Tomislav Rob, kao predlagatelj, upoznao je vijećnike s amandmanom 

na Prijedlog Odluke o Proračunu i izvršenju Proračuna Grada Belog Manastira za 2024. godinu 
sa projekcijom za 2025. i 2026. godinu i to u Posebnom dijelu na način da se u naslovu riječi:  
"Proračun Grada Belog Manastira za 2023. godinu sa projekcijom za 2024. i 2025. godinu" 
zamijene s riječima: "Proračun Grada Belog Manastira za 2024. godinu sa projekcijom za 
2025. i 2026. godinu". 

Navedeni amandman podnesen je od strane predlagatelja akta, te postaje sastavni dio 
prijedloga akta.  

Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao 
na glasovanje Prijedlog Odluke o Proračunu i izvršenju Proračuna Grada Belog Manastira za 
2024. godinu sa projekcijom za 2025. i 2026. godinu izmijenjen s navedenim amandmanom, 
koji je postao sastavni dio Prijedloga Odluke.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 11 vijećnika glasovalo "za" (Anka 
Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan 
Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je 
donesena ODLUKA O PRORAČUNU I IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG 
MANASTIRA ZA 2024. GODINU SA PROJEKCIJOM ZA 2025. I 2026. GODINU. 
 

b) PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU 
GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2024. GODINU 

 
Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Programa.   
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 11 vijećnika glasovalo "za" (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan 
Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je 
donesen PROGRAM GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU 
GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2024. GODINU.  
 

c) PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2024. 
GODINU ZA PODRUČJE GRADA BELOG MANASTIRA 

 
Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Tomislav Rob, Šandor Juhas i Vjekoslav 

Perišin.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao 

na glasovanje Prijedlog Programa.   
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 11 vijećnika glasovalo "za" (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan 
Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je 
donesen PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2024. GODINU 
ZA PODRUČJE GRADA BELOG MANASTIRA. 

 
 



d) PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA OD ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2024. 
GODINU 

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Programa.   
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 11 vijećnika glasovalo "za" (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan 
Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je 
donesen PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA OD ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2024. 
GODINU. 
 

e) PLANA UTROŠKA SREDSTAVA OD PRODAJE KUĆA ILI STANOVA U 

DRŽAVNOM VLASNIŠTVU NA PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA ZA 

2024. GODINU  

Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Programa.   
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 11 vijećnika glasovalo "za" (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan 
Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je 
donesen PLAN UTROŠKA SREDSTAVA OD PRODAJE KUĆA ILI STANOVA U DRŽAVNOM 
VLASNIŠTVU NA PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2024. GODINU. 
 

f) PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, 

PRODAJE I PRIVREMENOG KORIŠTENJA POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA 

U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD BELI MANASTIR U 2024. 

GODINI 

Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Programa.   
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 11 vijećnika glasovalo "za" (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan 
Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je 
donesen PROGRAM KORIŠTENJA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRODAJE I 
PRIVREMENOG KORIŠTENJA POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU 
REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD BELI MANASTIR U 2024. GODINI. 

 
 
TOČKA 3. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA 

SAVJETA MLADIH GRADA BELOG MANASTIRA S FINANCIJSKIM 
PLANOM ZA 2024. GODINU 

 
Uvodno obrazloženje dala je Sara Ilić. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Sara Ilić i Igor Pavelić.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao 

na glasovanje Prijedlog Zaključka.  
 



Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te 
konstatira da je jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA 
SAVJETA MLADIH GRADA BELOG MANASTIRA S FINANCIJSKIM PLANOM ZA 2024. 
GODINU. 
 
 
TOČKA 4. DONOŠENJE ODLUKE O GRADSKIM POREZIMA GRADA BELOG 

MANASTIRA 
 

Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić i Tomislav Rob.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao 

na glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 11 vijećnika glasovalo "za" (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan 
Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko 
Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da je 
donesena ODLUKA O GRADSKIM POREZIMA GRADA BELOG MANASTIRA. 

 
 
TOČKA 5. DONOŠENJE ODLUKE O VISINI POREZNIH STOPA POREZA NA 

DOHODAK GRADA BELOG MANASTIRA 
 

Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Sonja Veseli, Igor Pavelić i Tomislav Rob.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao 

na glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te 

konstatira da je jednoglasno donesena ODLUKA O VISINI POREZNIH STOPA POREZA NA 
DOHODAK GRADA BELOG MANASTIRA. 

 
 
TOČKA 6.  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI II. IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG 

PLANA UREĐENJA JAVNOG GROBLJA BELI MANASTIR 
 

Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Tomislav Rob, Šandor Juhas, Marko Bogatić i Siniša 

Jukopila.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao 

na glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 15 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te 

konstatira da je jednoglasno donesena ODLUKA O IZRADI II. IZMJENA I DOPUNA 
DETALJNOG PLANA UREĐENJA JAVNOG GROBLJA BELI MANASTIR 
 
 
TOČKA 7.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O ZAKUPU I 

KUPOPRODAJI POSLOVNOGA PROSTORA 
 

Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.   
Sjednicu je napustila vijećnica Ivana Kišćinal.   
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi je sudjelovao Tomislav Rob. 
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao 

na glasovanje Prijedlog Odluke.  



Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te 
konstatira da je jednoglasno donesena ODLUKA O IZMJENAMA ODLUKE O ZAKUPU I 
KUPOPRODAJI POSLOVNOGA PROSTORA. 

 
 
TOČKA 8.  DONOŠENJE ODLUKE O KRITERIJIMA I POKAZATELJIMA 

UČINKOVITOSTI UPRAVLJANJA KOMUNALNOM INFRASTRUKTUROM 
NA PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA 

 
Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.    
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira 

da je jednoglasno donesena ODLUKA O KRITERIJIMA I POKAZATELJIMA UČINKOVITOSTI 
UPRAVLJANJA KOMUNALNOM INFRASTRUKTUROM NA PODRUČJU GRADA BELOG 
MANASTIRA. 

 
 

TOČKA 9.  DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA 
ODBORA ZA FINANCIJE I PRORAČUN 

 
Uvodno obrazloženje dao je Siniša Jukopila.    
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Rješenja.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira 

da je jednoglasno doneseno RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA 
ODBORA ZA FINANCIJE I PRORAČUN. 

 
 

TOČKA 10.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA GRADA 
BELOG MANASTIRA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2024. 
GODINU 

 
Uvodno obrazloženje dao je Mladen Vargek.    
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
U raspravi je sudjelovao Šandor Juhas.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Zaključka.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira 

da je jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA GRADA 
BELOG MANASTIRA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2024. GODINU. 

 
 

TOČKA 11.  DONOŠENJE ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 
PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA U 2023. GODINI I GODIŠNJI 
PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE ZA 2024. GODINU S 
FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 

 
Uvodno obrazloženje dao je Mladen Vargek.    
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
U raspravi su sudjelovali: Igor Pavelić, Mladen Vargek i Tomislav Rob. 
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog.  
 
 
 
 



 
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira 

da je jednoglasno donesena ANALIZA STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 
PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA U 2023. GODINI I GODIŠNJI PLAN RAZVOJA 
SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE ZA 2024. GODINU S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA 
TROGODIŠNJE RAZDOBLJE. 
 
 
TOČKA 12.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODABIR 

EKONOMSKI NAJPOVOLJNIJE PONUDE U OTVORENOM POSTUPKU 
JAVNE NABAVE MALE VRIJEDNOSTI ROBE – PODZEMNIH SPREMNIKA 
ZA KOMUNALNI OTPAD – 2 KOMPLETA 

 
Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.    
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Marko Đurin, Tomislav Rob, Zoran Lovrenčić 

i Igor Pavelić. 
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Zaključka.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira 

da je jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODABIR 
EKONOMSKI NAJPOVOLJNIJE PONUDE U OTVORENOM POSTUPKU JAVNE NABAVE 
MALE VRIJEDNOSTI ROBE – PODZEMNIH SPREMNIKA ZA KOMUNALNI OTPAD – 2 
KOMPLETA. 

 
Predsjednik je zaključio rad 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira u 

18,00 sati. 
 
 
KLASA: 024-02/23-01/09 
URBROJ: 2158-2-01-01-23-2 
Beli Manastir, 6. prosinca 2023. godine 
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